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Saksliste programstyremøte for spansk språk og 

latinamerikastudium 
 
Dato: 7. februar 2024 
Sted: rom 326, HF-bygget 
Tidspunkt: kl. 12.15-14.00 
 

Saksliste 
 

01/24  Godkjenning av innkalling og saksliste 
   

02/24 Godkjenning av referat fra programstyremøtet den 29. 

november 2023 

 

03/24  Til orientering: 
 

1. Åpen dag 2024 går av stabelen mandag den 12. februar. 

2. Status for 5-årige programevalueringer 

 

04/24 Rapport fra ekstern fagfelle (vedlagt)  

 
 Programstyret har i oppgave å kommentere på rapporten. 

Kommentaren sendes til fakultetet og vil være et vedlegg til rapporten.  

 

05/24  Oppnevning av ekstern fagfelle 

 

Hans Jacob Ohldieck har levert inn tre av fire rapporter. Siste rapport 
skal etter planen inn i løpet av våren 2024 for året 2023. I mellomtiden 
kan styret med fagkoordinator arbeide for å få på plass en ekstern 
fagfelle for 2024 med planlagt innlevering av første rapport 2025.  

 

06/24  Egenevaluering av program 
 

Styret skal kort evaluere studiekvaliteten på programmene for året 
2023. Evalueringene vil bli lagt frem for instituttledelsen.    

 

1. Bachelorprogrammet (BAHF-SPLA) 

 

https://ekstern.filer.uib.no/hf/IF/Programstyret%20spansk%20spr%C3%A5k%20og%20latinamerikastudier/2023/Referat%20291123.pdf
https://ekstern.filer.uib.no/hf/IF/Programstyret%20spansk%20spr%C3%A5k%20og%20latinamerikastudier/2023/Referat%20291123.pdf
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2. Masterprogrammet (MAHF-SPLA) 

 

07/24  Om SPLA315  
 

Det står i emnebeskrivelsen at «Emnet SPLA315 er eit fordjupingsemne 
i språklege, litterære eller historiske problemstillingar innanfor 
latinamerikastudier. Studentane oppnår analytisk og teoretisk fordjuping 
i den disiplinen dei konsentrerer seg om.». Studentene på SPLA314 har 
fått muntlig beskjed om at SPLA315 er et emne der de skal lage en 
prosjektskisse til MA-oppgaven.  
 
Vi må bli enige om hva emnet er, også med tanke på problemstillinger 
rundt selvplagiat. Kanskje bør vi også gjøre om på emnet før våren 
2025. Hva tenker studentrepresentantene?  

 
 

08/24  Oppretting av fagutvalg 
 
  Hva for slags strategi har styret for å få opprettet et fagutvalg? 
 
 

09/24  Eventuelt 
 

 
 
 

 
01.02.2024/RGB 


















